
  

OBČINA TABOR 
Občinski svet 

Tabor 21, 3304 TABOR 

Tel.: (03) 705 70 80, Fax: (03) 705 70 86 

E-POŠTA: info(dobcina-tabor.si 

Številka: 03201-13/2018 

Datum: 10. 11. 2020 

ZAPISNIK 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TABOR, 
ki je bila 9. 11. 2020 ob 17. uri 

zaradi epidemije virusa SARS-CoV-2 na daljavo 

Sejo je sklical župan Marko Semprimožnik. 

Prisotni: 

Mihael Centrih, Vanja Lednik, Tadej Lukman, Mateja Cestnik, Ivan Hrastnik, Boštjan Kreča, Žan 

Grobler, Blaž Kovče 

Občinska uprava/SOU: Alenka Kreča Šmid, Saša Zidanšek Obreza, Mihaela Zupančič 
Ostali: Darja Turk, Simbio d. o. o. 

NO: Janko Drča 

Predlagan dnevni red: 
Ugotovitev sklepčnosti Občinskega sveta Občine Tabor. 
Sprejem dnevnega reda 13. redne seje Občinskega sveta Občine Tabor. 
Poročilo o izvajanju sklepov in sprejem zapisnika 12. redne seje Občinskega sveta Občine Tabor. 
Elaborat o oblikovanju cen za odvoz nagrobnih sveč. 
Prva obravnava predloga Proračuna Občine Tabor za leto 2021. 

Pravilnik o sofinanciranju programov in dejavnosti na področju ljubiteljske kulture v Občini Tabor — 
1. obravnava. 
Možnost prepovedi odtujitve in obremenitve na nepremičninah invalidne osebe v primeru 

financiranja pravice družinskega pomočnika. 

paje KpoaREI 
Povračilo stroškov izvajanja zimske službe v Občini Tabor. 

z Sklep o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 
območje Občine Tabor za leto 2021. 

11. Hitrostna ovira pri domačiji Fišar. 

12. Pobude in vprašanja. 
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K TOČKI 1: Ugotovitev sklepčnosti Občinskega sveta Občine Tabor. 
Zupan Marko Semprimožnik je pozdravil prisotne in ugotovil, da je OS sklepčen, saj je na seji na 

daljavo prisotnih 8 članov OS od 8 izvoljenih. 

K TOČKI 2: Sprejem dnevnega reda 13. redne seje OS Občine Tabor. 

Župan je OS seznanil s predlaganim dnevnim redom in naznanil, da se bo obravnava 8. točke 

prestavila na naslednjo sejo OS, na pobudo članice OS Vanje Lednik pa se doda nova točk, in sicer 

pod zaporedno št. 11: Hitrostna ovira pri domačiji Fišar. Posledično se zato točka Pobude in 

vprašanja preštevilči v zaporedno številko 12. Župan je nato prosil za potrditev predlaganega novega 

dnevnega reda. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 3: Poročilo o izvajanju sklepov in sprejem zapisnika 13. redne seje OS Občine Tabor. 
Poročilo o izvajanju sklepov je podala ga. Alenka Kreča Šmid. Na zapisnik ni bilo pripomb.



Sklep št. 13/3: 
Zapisnik 12. redne seje se sprejme v predlagani obliki. 
Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 4: Elaborat o oblikovanju cen za odvoz nagrobnih sveč. 
Obrazložitev je podala ga. Darja Turk, predstavnica družbe Simbio, d. o. o., in povedala, da potrditev 
predlagane cene za odvoz odpadnih nagrobnih sveč ne pomeni zvišanja stroškov uporabnikov, niti ne 
vpliva na zvišanje odhodkov iz občinskega proračuna. Z elaboratom se potrjuje cena odvoza odpadnih 
nagrobnih sveč, ki jo družba Simbio, d. o. o., kot izvajalec javne službe zaračuna nosilcu načrta 
ravnanja z odpadnimi nagrobnimi svečami, to je občini. Elaborat velja za Mestno občino Celje in 
občine Dobrna, Štore, Vojnik, Braslovče, Dobje, Polzela, Prebold, Šentjur, Tabor, Vransko in Žalec. 
Metodologijo za oblikovanje cen storitve določa Uredba za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja, kamor spada tudi zbiranje določenih vrst komunalnih 
odpadkov, med katere uvrščamo nagrobne sveče. 

Sklep št. 13/4: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje ceno gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov za odvoz odpadnih nagrobnih sveč v višini 0,20872 EUR/kg brez DDV, ki 

se začne uporabljati s 1. januarjem 2021. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 5: Prva obravnava predloga Proračuna Občine Tabor za leto 2021. 
Predlog proračuna je predstavila ga. Mihaela Zupančič, vodja SOU občin Tabor — Vransko. Pri sestavi 
predloga proračuna za leto 2021 so bila upoštevana izhodišča za pripravo proračuna, ki jih je podalo 

Ministrstvo za finance, in sicer: povprečnina za leto 2021 znaša 628,20 EUR, primerna poraba občine 
pa 1.403.561,00 EUR. 
Skupni prihodki so planirani v višini 2.082.915,09 EUR. V zvezi z NUSZ se načrtujejo prihodki v višini 

izdanih odločb in v razliki plačil dolžnih zneskov iz predhodnega leta. Iz naslova prejetih sredstev iz 

državnega proračuna za investicije se planirajo sredstva po ZFO, sredstva LAS za operacijo »Pešpot 
Razgan-Tabor — jug, ll. faza«, taksa MORS za sanacije po neurju ter sredstva iz naslova oskrbe s 
pitno vodo v Savinjski regiji, vse v skupni višini 149.748,97 EUR. Ostali prihodki so planirani na osnovi 

realizacije iz leta 2020, dohodnina pa na podlagi prejetih izračunov s strani MF. 
Odhodki so planirani v višini 2.184.603,39 EUR, od tega mesečni odhodki na podlagi realizacije v letu 

2020, za javne zavode pa v enaki višini kot v letu 2020. V investicijski del so vključene postavke: 

sredstva za nakup avtomobila za PGD Loke, stroški rednega vzdrževanja občinskih cest, 

rekonstrukcija cestnega odseka Kapla-Ubožno (planirano sofinanciranje uporabnikov), nadaljevanje 

rekonstrukcije JP Ločica-Zahomce-Dol-Tabor in JP Hostnik-Mlinar (planirano sofinanciranje 

uporabnikov), ureditev jedra Ojstriške vasi (nakup kozolca za turistične namene), ureditev jedra 

Tabora (avtobusna postaja, pločnik in prehod za pešce), kanalizacija Ojstriška vas — Ill. faza (druga 

polovica odhodkov je planirana v letu 2022), OPN (izvedba do konca leta 2020, plačila izvajalcem v 

letu 2021), obnova stanovanjskega objekta Tabor 21B in rušenje večstanovanjske stavbe Tabor 14, 

sanacija po naravnih nesrečah zaradi posledic močnega neurja s poplavami in točo (22. in 23. junij 

2019) ter neurja z močnim vetrom in poplavami (7. in 8. julij 2019). 

Načrtovano je tudi kratkoročno likvidnostno zadolževanje, v kolikor bo to potrebno, odplačilo 

dolgoročnega kredita, najem dolgoročnega kredita pri državi v obliki povratnih sredstev in odplačila le- 

teh. 

Gre za osnutek proračuna, na katerega se bodo v času javne obravnave lahko podale pripombe in 

vložili morebitni amandmaji. 

Sklep št. 13/5: 
O predlogu Proračuna Občine Tabor za leto 2021 se opravi javna razprava. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 6: Pravilnik o sofinanciranju programov in dejavnosti na področju ljubiteljske kulture 
v Občini Tabor — 1. obravnava. 
Obrazložitev je podala ga. Saša Zidanšek Obreza, ki je povedala, da je na področju ljubiteljske kulture 

v veljavi pravilnik iz leta 2001, z dopolnitvami iz leta 2004 in 2007, zato ga je potrebno novelirati glede 

na veljavno zakonodajo na področju kulture in glede na spremembe, ki so se v obdobju do danes 
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zgodile v posameznih društvih. Merila in kriterije, kot sestavni del predloga novega pravilnika, je bilo 

potrebno ustrezno prevrednotiti, sam pravilnik pa tudi vsebinsko dopolniti glede na nastanek novih 

dveh sekcij v okviru KD Ivan Cankar Tabor, to je fotografske in plesne sekcije. Zaradi obsežnih 

sprememb se predlaga sprejem novega pravilnika. Povedala je, da bo predlog pravilnika občinska 

uprava podrobneje preučila še z obstoječima kulturnima društvoma, naredila testne izračune glede 

dodelitve sredstev na podlagi lanskih prijav na javni razpis in do naslednje seje OS pripravila končno 

verzijo dokumenta in da gre tokrat le za seznanitev o novem pravilniku. 

Sklep št. 13/6: 

Občinski svet Občine Tabor se je seznanil s Pravilnikom o sofinanciranju programov in 
dejavnosti na področju ljubiteljske kulture v Občini Tabor ter soglaša, da je primeren za 
nadaljnjo obravnavo. 
Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 7: Možnost prepovedi odtujitve in obremenitve na nepremičninah invalidne osebe v 
primeru financiranja pravice družinskega pomočnika. 
Obrazložitev je podala ga. Saša Zidanšek Obreza. Predstavila je pravico do družinskega pomočnika, 
ki pomembno vpliva na ohranjanje kakovostnega življenja invalidnih oseb. Gre za alternativno 

možnost institucionalnega varstva, pri kateri je upravičencu nudena pomoč v domačem okolju, zato 
mora družinski pomočnik imeti isto stalno prebivališče kot invalidna oseba. Zakon o socialno 

varstvenih prejemkih določa plačilno sposobnost invalidne osebe glede na njeno premoženjsko stanje 

in prispevek zavezancev za plačilo storitve družinskega pomočnika. Če so osebe delno ali v celoti 
oproščene plačila te storitve, je zavezanec za delno ali celotno plačilo storitve občina. V tem primeru 
so invalidne osebe in njeni zavezanci za preživljanje dolžni občini redno za tekoči mesec povrniti 

sredstva, in sicer tako, da pooblastijo izplačevalca dodatka za pomoč in postrežbo, to je ZPIZ, da le- 
tega v določeni višini izplačuje občini. Občina ima tudi možnost zahtevati prepoved odtujitve in 
obremenitve na nepremičninah invalidne osebe, vendar le do 2/3 prejete pomoči in še to le na tistih, 

kjer invalidna oseba nima prijavljenega stalnega naslova. Predstavila je tudi prakso ostalih občin SSD 
glede te problematike in refundacijo sredstev za družinskega pomočnika s strani države. 
Po krajši razpravi članov OS z ugotovitvijo, da teh primerov, ki bi znatno bremenili občinski proračun 
zaenkrat še ni veliko, je bil sprejet naslednji 

Sklep št. 13/7: 

Občinski svet Občine Tabor soglaša, da Občina Tabor ne uveljavlja prepovedi odtujitve in 

obremenitve na nepremičninah upravičenca v primeru financiranja pravice do družinskega 

pomočnika in niti od dedičev zapustnikovega premoženja ne terja povračila te pomoči, če so 

dediči zapustnikov partner oz. njegovi otroci, ki so tudi sami potrebni pomoči. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 9: Povračilo stroškov izvajanja zimske službe v Občini Tabor. 
Obrazložitev je podala ga. Alenka Kreča Šmid. OS je na 7. redni seji potrdil zvišanje cen zimske 

službe (33 EUR/h za storitev posipanja in 36 EUR/h za storitev pluženja) ter dodatne subvencije, ki so 

bile tako v lanski sezoni novost. Sprejeti sklep bi bilo potrebno spremeniti v smislu terminologije: izraz 

»subvencija« bi nadomestil izraz »povračilo stroškov« zaradi izvajalcev, ki imajo registrirano 

dopolnilno dejavnost na kmetiji. 

Župan je omenil problem zime iz leta 2018, ko ni bilo veliko snega in so izvajalci ugotovili, da so 

znašale letne dajatve za dopolnilno dejavnost na kmetiji več kot pa je bil njihov zaslužek na račun 

pluženja snega in posipanja cest. Zaradi navedenega se občina v času podpisa pogodb za zimsko 

službo sooča z negodovanjem izvajalcev in težavami pri samem podpisu le-te. 

Sklep št. 13/1/9: 

Občinski svet Občine Tabor preklicuje sklep št. 7/12, ki se glasi: Občinski svet Občine Tabor 

potrjuje zvišanje cen na: 33 EUR/uro za storitev posipanja in 36 EUR/uro za storitev pluženja ter 

subvencije izvajalcem zimske službe, ki imajo registrirano dejavnost: 

Št. ur Znesek subvencije 

v EUR 

  

      
 



  

od 1 do 20 250,00 

od 21 do 30 150,00 

od 31 dalje 0,00 

  

  

        
Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

Sklep št. 13/2/9: 

Občinski svet Občine Tabor potrjuje cene: 33 EUR/uro za storitev posipanja in 36 EUR/uro za 

storitev pluženja ter povračilo stroškov izvajalcem zimske službe, ki imajo registrirano 

dopolnilno dejavnost: 

  

  

  

  

Št. ur Znesek povračila 
stroškov v EUR 

od 1 do 20 250,00 

od 21 do 30 150,00 

od 31 dalje 0,00         
Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 10: Sklep o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za območje Občine Tabor za leto 2021. 
Obrazložitev je podala ga. Alenka Kreča Šmid, ki je povedala, da OS vsako leto do konca leta s 
sklepom potrdi vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju 

Občine Tabor. Vrednost točke v letu 2020 znaša 0,0042 EUR. Po primerjalni analizi z ostalimi 

občinami SSD je vrednost točke v naši občini najnižja, zato predlagamo, da se v letu 2021 le-ta zviša 
za 5 %, to je na 0,00441. Na primeru stanovanjskega objekta s površino 150 m? na zemljišču s 
popolno komunalno opremo nadomestilo v letu 2020 znaša 116,00 EUR, v primeru zvišanja vrednosti 
točke pa bi v letu 2021 znašalo 122,00 EUR. Na primeru enakega stanovanjskega objekta na 

zemljišču z delno komunalno opremo nadomestilo v letu 2020 znaša 53,00 EUR, v primeru zvišanja 
vrednosti točke pa bi znašalo 56,00 EUR. 

Ga. Vanja Lednik je predlagala, da bi vrednost točke za izračun NUSZ zaradi obstoječih razmer 
povezanih z epidemijo ostala enaka tudi v prihodnjem letu. Zupan je pripomnil, da je potrebno 

upoštevati, da bi bila tudi višja vrednost točke še zmeraj najnižja na območju občin SSD. 
G. Žan Grobler je predlagal, da se za nezazidana stavbna zemljišča vrednost točke zviša, saj je v 
lokalni skupnosti veliko nezazidanih parcel, interes za njihov nakup pa je velik, vendar jih lastniki ne 

želijo prodati. Župan je predlagal, da OU preuči pripombo in pripravi nov predlog zvišanja do naslednje 
seje, s čimer je soglašal tudi g. Mihael Centrih. 

Sklep št. 13/10: 

Občinski svet Občine Tabor ne sprejme Sklepa o vrednosti točke za določitev višine 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za območje Občine Tabor za leto 2021. O tem bo 

odločal na 14. redni seji. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 11: Hitrostna ovira pri domačiji Fišar. 
Ga. Vanja Lednik, pobudnica točke, je prisotne nagovorila, da je bilo že na več sejah OS govora o 

namestitvi hitrostne ovire na tem območju. V poletnih mesecih je bil tam nameščen tudi merilnik 

hitrosti in na podlagi meritev je bilo ugotovljeno, da je bila najvišja izmerjena hitrost vozil okrog 100 

km/h. Kmetijski objekti se nahajajo na obeh straneh ceste, zato so prebivalci kmetije ob prečkanju 

ceste vsakodnevno večkrat izpostavljeni nevarnosti v prometu, posebej pa naj bi vozniki pospeševali 

hitrost na ravninskem delu preko dvorišča, kjer poteka cesta. Ker je cesta predmet preplastitve, zato 

istočasno predlaga namestitev hitrostne ovire in apelira na OS, da je to edina možna rešitev za 

doprinos k varnosti v prometu. Župan je seznanil, da Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

Občine Tabor tej pobudi ni ugodil. Ker pa se bo cesta popravljala, bi bilo to možno realizirati v sklopu 

obnovitvenih del. 

Sklep št. 13/10:



Občinski svet Občine Tabor soglaša, da se na cesti pri domačiji Fišar namesti hitrostna ovira v 

sodelovanju s Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Tabor in 

medobčinskim redarstvom. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi ZA in 0 PROTI (od 8 prisotnih). 

K TOČKI 12: Pobude in vprašanja. 
Zupan je predsedniku PGD Ojstriška vas - Tabor naročil, da bi bilo potrebno ob cesti Dol-Tabor, ki je 

predmet rekonstrukcije, z vodnim curkom očistiti propuste, kar je g. Blaž Kovče tudi obljubil. 

Ga. Mateja Cestnik je izpostavila nerešen problem rezervoarja s pitno vodo na domačiji Škrabar. 

Župan je pojasnil, da jim je bila ponujena sanacija obstoječega rezervoarja, od koder je vodovodna 

napeljava že speljana v hišo (zamenjava pokrova na rezervoarju, ki ni tesnil), čemur je sin ge. Škrabar 

nasprotoval in vztrajal na izgradnji vodovoda, kar pa ni izvedljivo. Sin je povedal, da se obstoječ 

rezervoar podira, kar pa pri pregledu s strani JKP Žalec, d. o. o., ni bilo opaženo, opazili so le, da bi bil 

rezervoar potreben popravila in generalnega čiščenja. Sin je vztrajal, da je potreben nov rezervoar in 

ponudil, da izkop zanj izvede sam, pri čemer je bilo dogovorjeno, da bi delno pomagala tudi občina. 

Do danes s strani Škrabarjev na občino ni bila posredovana nobena povratna informacija. G. Ivan 

Hrastnik je predlagal, da občina z dopisom pozove lastnico, da zavzame stališče glede ponujene 

rešitve in dodal, da neoskrba s pitno vodo neugodno vpliva na ugled lokalne skupnosti. Mihael 

Centrih je predlagal, da občina pripravi sporazum in ga posreduje lastnici zemljišča. 

G. Mihael Centrih je izpostavil, da se prebivalci ob cesti na območju Nogradov pritožujejo zaradi 

makadamskega dela ceste, ki je v slabem stanju. Župan je pojasnil, da je bila že izvedena priprava 

cestišča za asfaltiranje, ki sledi v prihodnjem tednu. 

G. Tadej Lukman je predlagal, da se z namenom zavarovanja cest v hribovitih predelih z odlokom 

uredi, da tovornjaki, ki prevažajo les, lahko vozijo le ob suhem vremenu, ko cestišče ni razmočeno. 

Župan je odgovoril, da OU preučuje sprejeti odlok iz leta 2011 ter da se bo določila relacija vožnje 

praznih in polnih tovornih vozil. G. Tadej Lukman je izpostavil tudi prevoze s tovornimi vozili na relaciji 

Ojstriška vas-Kurnik, ki uničujejo cesto. Župan je povedal, da se na tej relaciji nahaja celo prometni 

znak za dovoljeno osno obremenitev, ki pa ga žal ne upoštevajo, zato je s tem seznanil tudi 

predstavnika policije na seji Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

G. Ivana Hrastnika je zanimalo trenutno dogajanje glede ceste Rezana-Ojstriška vas. Župan je 

pojasnil, da je občina naredila vse, kar je bilo v njeni moči in da je sedaj na potezi sodišče. Planirana 

je še mediacija, ki pa po vsej verjetnosti ne bo uspešna, ker tudi zadnji skupni sestanek na pobudo 

lastnika ni obrodil sadov. Dodal je še, da mu je bila izražena ustna pobuda prebivalcev naselja Miklavž 

pri Taboru glede asfaitiranja cestnega odseka Žnidar—Gomilsko, ki je v 1/3 last Občine Tabor, 2/3 pa 

last Občine Braslovče. V primeru, da bi tudi Občina Braslovče sodelovala pri sofinanciranju, bi se 

cesta lahko uredila. 

Go. Vanjo Lednik je zanimalo, kdaj bo objavljen razpis za prodajo parcel na območju Razgan. Ga. 

Alenka Kreča Šmid ji je odgovorila, da takoj, ko občina prejme geodetsko odločbo. Župan je dodal, da 
so ti postopki zelo dolgotrajni. Zanimalo jo je še, ali bi se za nujne primere lahko odprla tudi enota 

Vrtca Tabor na podlagi sklepa župana in bi se tako priskočilo na pomoč tudi staršem otrok, vpisanih v 

lokalni vrtec. Župan ji je pojasnil, da takšna odločitev ne bi bila smiselna, saj v tem času enoto vrtca na 

Vranskem, ki je odprta v sklopu JVIZ OŠ Vransko-Tabor, obiskujeta le dva otroka iz naše občine. Ga. 

Lednik je zastavila še vprašanje, ali lahko občina pospeši gradnjo na deloma kmetijskem območju, 

kadar gre za namen pozidave hleva, saj so zakonski roki in z njimi povezane procedure za sprejem 

novega prostorskega načrta dolgotrajni oz. ali ima OS kakšno možnost, da na določenem območju 

potrdi gradnjo. Župan jo je usmeril na OU in na sodelovanje z občinsko urbanistko. 

G. Ivana Hrastnika je zanimalo, kdaj bo urejen prehod za pešce na območju Pihlbirt. Župan je 

odgovoril, da so na direkciji za ceste obljubili, da bo prehod izveden, vendar z datumom izvedbe še 

ne razpolagamo, saj čakamo zapisnik zadnjega sestanka z njimi, kjer bo to predvidoma navedeno. 

Seja je bila zaključena ob 18.40. 

Zvočni zapis sej OS je sestavni del Zbirke dokumentarnega gradiva (arhiv). 

ŽUPAN 

rko SEMPRIMOŽ 

Zapisala: 

Saša ZIDANŠEK OBREZA   



Legenda kratic, uporabljenih v zapisniku 13. redne seje OS 
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

      

Kratica Zapis z besedo 

OS občinski svet 

OU občinska uprava 

SOU skupna občinska uprava 

NO nadzorni odbor 

d.o.o. družba z omejeno odgovornostjo 

RS Republika Slovenija 

NUSZ nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča 

ZFO Zakon o financiranju občin 

LAS lokalna akcijska skupina 

MORS Ministrstvo za obrambo Republike Slovenije 

MF Ministrstvo za finance 

PGD prostovoljno gasilsko društvo 

OPN občinski prostorski načrt 

KD kulturno društvo 

JVIZ javni vzgojno izobraževalni zavod 
  

Po Slovenskem pravopisu, ki je temeljni normativni in standardizacijski jezikovni priročnik, se same velike črke 

uporabljajo v kraticah, kemijskih in drugih simbolih: UKC, MGL, SNG (paragrafi 119, 120, 121,122). 

Pripravila: Saša ZIDANŠEK OBREZA 

 


